
 

                             Møllehøj Vandværk a. m. b. a. 
                                      4070 Kirke Hyllinge 
                                        Generalforsamling d. 22. juni 2021. 
 
1. Valg af dirigent: Preben Brun-Petersen. 
2. Valg af referent: Lilian Sørensen. 
3. Valg af 2 stemmetællere: Kirsten Stilling Henrichsen og Per Hansen. 
4. Notering af antal fremmødte stemmeberettigede: 25+3 fuldmagter. 
5. Fremlæggelse og godkendelse af beretning af det forløbne regnskabsår:  
    Vanen tro har det været et godt år. 
    Vi har haft den årlige måleraflæsning, som forløb normalt, dog blev der fundet 2 små lækager,  
    hvor efter brugerne blev orienteret. 
    Vi har haft en skoleelev til at tjekke målerbrøndene for evt. manglende plombering, og samtidig 
    set efter utætheder i brøndene. 
    Der er blevet installeret en ny affugter på vandværket, da luftfugtigheden var ca. 80% og den skal 
    ned på 68%. 
    Vi har fået nyt program til overvågning via Xergi, det fungerer rigtig godt, og giver os mere præcise  
    målinger ned til 0,1m3,10 gange så god som det gamle program.     
    Vi har valgt en ny entreprenør til græsslåning på Møllehøj Vandværk, det er vores kasserer der har 
    påtaget sig opgaven til samme pris son den forrige.  
    Vi har fået foretaget vandprøver i løbet af året, DMS tallet er desværre en anelse for højt, DMS er          
    et svampemiddel, som før i tiden blandt andet blev brugt i træbeskyttelse, men vi kan glæde os  
    over at BAM tallet er faldende, BAM kommer fra sprøjtegifte som blev brugt før i tiden. Alle disse  
    tal kan ses på Møllehøj Vandværks hjemmeside. 
    Vi har foretaget nogle ekstra måleraflæsninger, da vi kunne konstatere et noget større vandforbrug    
     i døgnet end normalt. Ved de ekstra aflæsninger fandt vi 2 frostsprængninger hos forbrugerne, vi 
    vil minde om at det er vigtigt at man husker at lukke for vandet når man ikke er der om vinteren. 
    Der blev også fundet en større lækage på Kyndeløse Strandvej, som indtil videre er stoppet med  
    en muffe, men ledningen skal snarest skiftes. 
    Vi kan endvidere oplyse om at vandværkets bygninger og boringer er i generel god stand. 
 
    Husk igen, at bruge sprøjtegifte i haven, er bandlyst. 
    OG, husk at oplyse os om skift af E-mail adresse. 
 
    Det var alt fra mig. 
     
    Birger fortæller at DMS har grænseværdi på 0,10. Første måling var 0,17 og sidste måling var  
     0,13.   
    Flemming Nielsen: hvor der bliver målt fra? 
    Birger: Både afgang fra vandværk og forbruger. 
     
    Beretning godkendt! 
 
 
 
 
 



 
6. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab: Godkendt 
    Flemming Nielsen: Overdækning - underdækning? 
    Ivan fortæller at myndighederne kræver at regnskabet laves på denne måde. 
    Morten Grøndahl: Der er en formue på 300.000kr., er der en investeringsplan? 
    Ivan: Plan er sendt til Kommunen. Vi hensætter penge til udskiftning af rørnettet. 
    Stub: Udskiftning af rør på Kyndeløse Strandvej skal laves i år. 
    Birger: Bruddet på Kyndeløse Strandvej hvor der skal skiftes 330m rør kommer til at koste  
    300.000-400.000kr.. 
    Preben Brun-Petersen: Det er bedre at spare op. 
    Flemming Nielsen: Vi har en formue og vi hensætter hvert år 300.000kr. 
    Peter Carlsen: De penge rækker ikke langt! Hvis vi skal blande vand med Kirke Hyllinge Vandværk  
    kommer det til at koste kassen. 
    Birger: Vi ved ikke præcist hvor gamle vores ledninger er.  
    Punktet telefon i regnskabet dækker kun overvågningsafgift af vandværket. 
7. Behandling af indkomne forslag: 
    Flemming Nielsen 
    1. Nedsættelse af forbrugernes betaling for vand. 
        Afstemning om 6,00kr. m3 afgift. Fast afgift forbliver 600kr. 
        Enstemmigt vedtaget. 
 2. Vandværkets bestyrelse hvert år fremlægger investeringsplan på kort/mellem/lang sigt, 
        som generalforsamlingen kan debattere i relation til budget og takster: 
        Enstemmigt vedtaget. 
8. Bestyrelsen stiller forslag om mandat til at investere 1mill. kroner i en investeringsfond, vel 
    at mærke til den mindst risikovillige afdeling. Baggrunden for forslaget er at vi nu betaler  
    negativ rente af vores indestående i banken. 
    Knud Nielsen: Samme % i net- og alm. bank. 
    Ivar: 35% aktier og 65% obligationer. Man kan ikke sige hvor det lander fremover. 
    Kim Petersen: Omkostninger i forhold til hvad vi har. 
    Ivan:Vides ikke på nuværende tidspunkt. 
    Afstemning: 21 imod, 1 undlader at stemme og 2 for. 
    Forslag nedstemt. 
9. Bestyrelsen stiller forslag om opsætning af Hjertestarter ved Møllehøj Vandværk. 
    Pris: 17.455kr., service 1.500kr. og montage 1.850kr.  
    Hjerteforeningen har gratis kurser på Østergård, hold øje med hvornår. 
    Knud Carlsen: Hvad koster det at leje? 
    Torben: Ved det ikke. 
    Flere spørger om der ikke er en i området. Der er ved Brandstationen og Stenbæk Andersen. 
    Torben: Når hjertestarteren har været brugt kommer den tilbage igen. 
    Enstemmigt vedtaget. 

10. Fremlæggelse og godkendelse af takstblad for næste år. 
      Som under punkt 7: m3 afgift nedsættes til 6kr., resten af takstbladet uden ændringer. 
      Erik Nielsen: kommentarer fra bestyrelsen? Nej. 
11. Fremlæggelse og godkendelse af budget for næste år. 
      Med ny takst. 
      Birger: ca. 28.000kr. mindre i indtægt ved ny takst. 
      Enstemmigt vedtaget. 
 
 
 



 
12. Valg af formand. På valg er Torben Stilling Henrichsen for 1 år, ønsker ikke genvalg. 
      Afstemning om Morten Grøndahl. 
      1 undlader at stemme resten stemmer for. 
      Morten Grøndahl er ny formand. 
13. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. På valg er Kenn Stub og Ivan Nielsen, begge er villige  
      til genvalg. 
      Enstemmigt valgt. 
14. Valg af 3 suppleanter til bestyrelsen for 1 år:  
      Vivi Hjortshøj, Skjoldbregnen 1, Peter Carlsen Spurvevænget 11, Per Hansen, Hjortevænget 10. 
15. Valg af 2 interne revisorer for 1 år: 
      Flemming Nielsen, Hjortevænget 9. Kirsten Stilling Henrichsen, Drosselvænget 5. 
16. Valg af revisorsuppleant for 1 år: 
      Erik Nielsen, Troldkær 7. 
17. Eventuelt: 
      Birger: Hvis nogen i området har kendskab til, hvor vores vandledninger ligger hører jeg gerne fra    
      jer. Måske kender i nogen der kender nogen? 
      Knud Nielsen: Hvad med ringledning til andre lokale vandværker? 
      Birger: Vi har nødforsyning til Åhusene vandværk, der er lavt tryk, Vandledninger som forbinder              
      Møllehøj Vandværk og det gamle Kyndeløse Strand Vandværk. Brunskær måske en mulighed! 
      Hvis vi er i nød kan kommunen måske pålægge vandforsyning. 
       
      Iflg. vedtægterne skal forslag lægges på hjemmesiden. God idé at sende på mail. 
      Har man overvejet kalkfjerner på vandværket? 
      Birger: Der er flere muligheder. Der er b.la. et nyt på vej som måske kunne være værd at se på. 
      Det må bestyrelsen kigge nærmere på.       
 
 
 
     
         
 
     
     
     
 
 
 
 
 
 
 


